
Sent: Sunday, July 3, 2022 8:47 AM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject: условията за пътуване с обществения градски транспорт 

 
Относно: приемане на Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за реда и 
условията за пътуване с обществения градски транспорт на територията на Столична 
община,  
   
 
Уважаема г-жа Благова,  
  
Използването на банковите карти за пътуване в София е най-добрата иновация 
въвеждана в града ни. Това накара мен и сина ми отново да се качим на градски 
транспорт. Следващото задължително въведение е използването на смарт телефон с по-
дългосрочните превозни документи. Например, възможността да се използва годишната 
карта през мобилния телефон ще доведе до много повече потребители, а и ще даде 
възможност на Столична Общината да „таргетира“ ползващите услугите на градски 
транспорт и с други свързани услуги и новости. За студенти и младите хора, това ще бъде 
изключително удобно и ще направи услугата в София значително по-търсена и достъпна. 
А въвеждането на билетите за време е нещо, което съществува от отдавна в други 
държави.  
 
 
С уважение,  
Ана  
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